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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„S ki ápol bennünket?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr .
Székely Tamás egészségügyi miniszterhez . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Régóta a magyar egészségügy egyik nagy problémája, hogy az ápoló személyzet-orvos arány
nem megfelelő . A betegek kórházi „közérzetét”, az ott folyó munka eredményességé t
messzemenően befolyásolja az ápolás min ősége .
Amennyiben valaki beteg, fokozottan igényli csökkent teljesít őképessége miatt az alapvet ő ,
egyszerű élettani folyamataiban a segítséget, a jó szót, a megértést . Ezt csak jó érzésű,
segítőkész, önfeláldozó, együtt érző ápolók tudják biztosítani !
Ma számuk messze az elvárt alatti, fizetésük katasztrofálisan kicsi, sokuknak a 80 ezret se m
éri el, megbecsülésük érdemtelenül alacsony, s rendszerszerű képzésük gyakorlatilag
megszűnt. Fél évtizeden belül nem lesz szakképzett ápoló Magyarországon .
Néhány esztendő , s nem lesz, aki a kórházakban ápol bennünket !

Tisztelt Miniszter Úr !

- Ugye, Ön szerint is jelentősen befolyásolja a kórházban tartózkodó beteg
elégedettségét, gyógyulási kilátásait az ápolás min ősége?

Milyen intézkedéseket tervez a tárca a középfokú ápolóképzés kátyúban lév ő
helyzetének megváltoztatására?

Milyen intézkedésekkel igyekszik az ápolói munkát vonzóvá tenni, az anyag i
megbecsülés feltételeit javítani?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2008 . december 18 .
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